

## Referat af bestyrelsesmøde i Sanddalsparken 8. januar 2024

Deltagere: Leif, Lisbeth, Anne, Kowry og Lone. Henrik og Bodil til og med pkt. 4

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra 9. november
2. Tonen i bestyrelsen
3. Forretningsorden for bestyrelsen
4. Skab til gildesalen og gildesalen generelt
5. Eventuelt

1.  
Formanden bød velkommen. Mødet var oprindeligt indkaldt til 18. december, men er flyttet til 8. januar pga. sygdom.

Referat fra bestyrelsesmødet 9. november godkendt. Der er enighed om, at man melder tilbage med det samme, hvis der er noget i referatet, der skal rettes.

2.  
Der er enighed i bestyrelsen om at holde en god tone på møderne

3.  
For at sikre mere ens tilgang til arbejdet i bestyrelsen, foreslår Anne, at vi vedtager en forretningsorden. Med udgangspunkt i et af de fremsendte forslag renskriver Anne en model til vedtagelse på næste bestyrelsesmøde.

4.  
Toiletterne i gildesalen ønskes renoveret, så træskillerummene og "pissoiret" fjernes og afløses af et puslebord. Toiletterne bliver så kønsneutrale. SAB's murer har kigget på sagen og starter renoveringen i nærmeste fremtid.

Et skab ønskes flyttet fra depotrummet til entreen til opbevaring af remedier til fællesspisningerne. Når det er slebet og malet pænt, bliver det flyttet ind ved siden af målerskabet. Pladsen under målerskabet kunne bruges til at sætte plastaffaldsbeholderen med hjul under. Ligeledes ønskes stativet til restaffaldssækken udskiftet til et pænt med hjul under. Anne kontakter Ulrik.

Adgang til kælderrum med varer til fællesspisningerne ønskes forbeholdt Bodil og Lene, så der ikke er tvivl om, at ansvaret for, hvad der er derinde, udelukkende er deres. Selvfølgelig gerne i samarbejde med en repræsentant fra Munkevænget som afløser for Anne Dorthe.

Leif og Lone laver en gennemgang af skabene i gildesalen, så der kan blive suppleret

op til det indhold, der står på listerne.

5.

Der var ved starten af december 36 beboere, der har skiftet tv og/eller internetabonnement til Bolignet Aarhus.

Der har været talt om at lave videoovervågning af molokområderne for at minimere hensættelsen af usorteret affald. Det kræver, at man kan dokumentere, at man har prøvet andre muligheder først. Vi sætter i første omgang datoerne for afhentning af storskrald op og overvejer, hvad der ellers kunne medvirke til at holde affald væk fra fortove og molokpladserne mellem afhentningerne.

Det ønskes, at opgangsdørene holdes fri for opslag. Opslag, der ønskes i skabene i opgangene kan afleveres til Anne, der har nøgle til skabene.

Efter bestyrelsesmødet har Henrik meddelt, at han stopper som suppleant. Tak til Henrik for indsatsen.

Referent Anne